
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ'αριθ. 22/96 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
Αρ. απόφ. 645/96 

Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Εγκριση καταρτισμού κτιριολογικού προγράμματος 
Δημοτικών κτιρίων για τη στέγαση των Υπηρεσιών του 
Δήμου». 

 
 Σήμερα 2 Δεκεμβρίου  του έτους 1996 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20.00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 28-11-96 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 21 μέλη. 
 Παρόντες                                               Απόντες              Παρόντες Πάρεδροι 
 

1. Κ. Ασλάνογλου Ι. Κουρουζίδης    ------------------ 
2. Μ. Ποτουρίδης Κ. Κόλβατζης  
3. Κ. Βαφείδης Ε. Παναγιωτίδης  
4. Α. Δελαβερίδης  Ε. Σοφιανίδης  
5. Δ. Αδάμου    
6. Θ. Τέτος     
7. Ε. Λελεκάκης  Απόντες Πάρεδροι 
8. Κ. Πουλασουχίδης  Γ. Μπαλτζής 
9. Π. Καρασαββίδου  Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Κ. Γκαβαϊσές  Θ. Δεμερτζίδης 
11. Α. Μαρκούλης   
12. Α. Καραντουμάνης   
13. Λ. Τάκης   
14. Ο. Σιδηρόπουλος 
15. Χ. Παπαγεωργίου   
16. Φ. Γαλανούδη -Τσανάκα 
17. Β. Τσίλης 
18. Γ. Χιονίδης 
19. Δ. Ζαμάνης 
20. Μ. Αδαλόγλου 
21. Π. Αγαθαγγελίδης 

ΣΗΜΕΙΩΣΗ:  
 
 

Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 635/96 
απόφασης προσήλθαν οι κ. κ. 
Χ.Παπαγεωργίου και Φ.Γαλανούδη.  
Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 644/96 
απόφασης προσήλθε ο κ. 
Π.Αγαθαγγελίδης. Κατά τη συζήτηση της 
υπ’ αριθ. 645/96 απόφασης αποχώρησε η 
κ. Π.Καρασαββίδου. Κατά τη συζήτηση 
της υπ’ αριθ. 646/96 απόφασης προσήλθε 
ο κ. Δ.Αδάμου. Κατά τη συζήτηση της 
υπ’ αριθ. 654/96 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Δ.Ζαμάνης. 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έδωσε το λόγο στο Δήμαρχο ο οποίος είπε στο συμβούλιο ότι: Το κτιριολογικό 
πρόγραμμα έχει εγκριθεί αλλά συνολικά καθορίζουμε τις χρήσεις. 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Βαφείδης: Για το κτίριο Ρακτιβάν η καινούργια αντιμετώπιση είναι καλύτερη από την 
παλιά. Οσον αφορά το καινούργιο κτίριο της οδού Βικέλα προτείνω, επειδή ήταν ένα 
ειδικό κτίριο, να το ξαναδούμε για να μη βρεθούμε στη θέση να το επανεξετάσουμε. 
Το κτίριο σχεδιάστηκε για να έχει μία αίθουσα μεγάλη για συνεδριάσεις του Δ.Σ  και 
η οποία καταργείται γιατί η ανάγκη της εξυπηρετείται από το καινούργιο Δημαρχείο. 
 Υπάρχουν θέματα γενικά που θα μπορούσε η επιτροπή τεχνικών να τα δει και 
να διορθωθούν. Δεν μπορώ να εγκρίνω μία κάτοψη ενός σχεδίου. 
Δήμαρχος: Για το κτίριο Ρακτιβάν, κρατούμε απολύτως τη διαμόρφωση των 
αιθουσών όπως ήταν το κτίριο αρχικά κατασκευασμένο. Γίνονται κάποιες διαιρέσεις 
με χαμηλά πάνελ όχι με τοιχοποιίες κ.λ.π. Ετσι σεβόμαστε απόλυτα το κτίριο. 
 Για το κτίριο Κάππου, στον πρώτο όροφο προβλεπόταν αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δ.Σ και πάλι με πάνελ θα γίνει μία διαρρύθμιση για να 
στεγασθούν οι υπηρεσίες. 
 Για το κτίριο της οδού Μητροπόλεως, θ’ αναπτυχθεί το πολεοδομικό τμήμα 
του Δήμου σε δύο ορόφους. Στον 2ο και 3ο όροφο. 
 Δεν μπορεί να κάνει το κτιριολογικό πρόγραμμα η επιτροπή τεχνικών. Ούτε 
εισήγηση μπορεί να κάνει.   
Βαφείδης: Επιμένω στην πρότασή μου για το κτίριο Κάππου. Το κτιριολογικό 
πρόγραμμα εγκρίνεται από την υπηρεσία και όπως το λέει ο Δήμαρχος. Η λύση να 
γίνει από την επιτροπή. Δεν μπορώ να εγκρίνω την κάτοψη (τα χωρίσματα κ.λ.π.). Το 
κτιριολογικό ασφαλώς και το εγκρίνω. 
Δήμαρχος: Αποδέχομαι, ο πρόεδρος της επιτροπής, ο προϊστάμενος της τεχνικής 
υπηρεσίας και ο δ/ντής του Δήμου να δούνε τις κατόψεις και να έρθει το θέμα στο 
επόμενο Δ.Σ. 
Παπαγεωργίου: Δεν είναι αρμοδιότητα της επιτροπής τεχνικών να κάνει το 
κτιριολογικό πρόγραμμα του Δήμου.  Είναι ανάγκη υπηρεσιακή. Μπορεί ν’ 
αναβληθεί και ο κάθε δημοτικός σύμβουλος να δει τις κατόψεις και να κρίνει αν 
υπάρχουν κάποιες διαφοροποιήσεις κι αν έχει να τις υποβάλλει. 
Πρόεδρος: Εγκρίνεται το κτιριολογικό πρόγραμμα για το κτίριο Ρακτιβάν; 
Χιονίδης: Θα φηψίσω λευκό για λόγους συνέπειας. 
Πρόεδρος: Εγκρίνεται το κτιριολογικό πρόγραμμα για το κτίριο Ρακτιβάν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής φήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Κ.Ασλάνογλου, Μ.Ποτουρίδης, Κ.Βαφείδης, Α.Δελαβερίδης, Θ.Τέτος, Ε.Λελεκάκης, 
Κ.Πουλασουχίδης, Κ.Γκαβαϊσές, Α.Μαρκούλης, Α.Καραντουμάνης, Λ.Τάκης, 
Χ.Παπαγεωργίου, Φ.Γαλανούδη - Τσανάκα, Β.Τσίλης, Π.Αγαθαγγελίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι κ. κ. Ο.Σιδηρόπουλος, Γ.Χιονίδης, Δ.Ζαμάνης και 
Μ.Αδαλόγλου. 
Πρόεδρος: Για το κτίριο Κάππου, να το δει και πάλι η υπηρεσία όπως πρότεινε ο 
Δήμαρχος και στην παραπάνω επιτροπή θα μπορούσαν να γίνουν οι επιμέρους 
παρατηρήσεις από κάποιους συναδέλφους που θα θέλανε να τις κάνουνε. 
 Συμφωνούμε κύριοι συνάδελφοι ν’ αναβληθεί το θέμα; 
Σύμβουλοι: Ναι. 
Πρόεδρος: Για το κτίριο της οδού Μητροπόλεως, συμφωνούμε όπως το περιέγραψε 
ο Δήμαρχος; 
Σύμβουλοι: Ναι. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. - Την  εισήγηση και την πρόταση του Δημάρχου. 



2. - Την ανάγκη έγκρισης του κτιριολογικού προγράμματος Δημοτικών κτιρίων για 
τη στέγαση των υπηρεσιών του Δήμου. 
3. - Την πρόταση του κ. Βαφείδη. 
4. - Την ανάγκη επανεξέτασης του κτιριολογικού προγράμματος του Δημοτικού 
κτιρίου κληροδοτήματος Κάππου. 
5. - Τις διατάξεις του άρθρου 106 του ΔΚΚ (Π.Δ 410/95). 

 Αποφασίζει 
 Α) Κατά Πλειοψηφία: Εγκρίνει τον καταρτισμό του κτιριολογικού 
προγράμματος Δημοτικού κτιρίου, που βρίσκεται στη συμβολή των οδών 
Μητροπόλεως και Αγ. Δημητρίου 1 και προορίζεται για Δημαρχείο, για τη στέγαση 
υπηρεσιών του Δήμου όπως αυτό φαίνεται στις κατόψεις (ισογείου και ορόφου) των 
τοπογραφικών διαγραμμάτων που υπογράφονται από τον προϊστάμενο του τεχνικού 
τμήματος Δήμου Βέροιας Γεωργίου Κωστούλα, αρχιτέκτονα - μηχανικό. 
 Β) Ομόφωνα: Αναβάλλει τη λήψη απόφασης για τον καταρτισμό του 
κτιριολογικού προγράμματος Δημοτικού κτιρίου, που βρίσκεται επί της οδού Βικέλα 
(κληροδοτήματος Κάππου), για τη στέγαση υπηρεσιών του Δήμου, για να 
επανεξεταστεί από τους: 1) κ. Αγαθόνικο Δελαβερίδη, πρόεδρο επιτροπής τεχνικών 
θεμάτων Δ.Σ, 2) Χρήστο Σκουμπόπουλο, δ/ντή του Δήμου, και 3) Γεώργιο 
Κωστούλα, προϊστάμενο  τεχνικής υπηρεσίας Δήμου Βέροιας και να επανέλθει το 
θέμα για συζήτηση στο επόμενο Δ.Σ. 
 Γ) Ομόφωνα: Εγκρίνει τον καταρτισμό του κτιριολογικού προγράμματος του 
Δημοτικού κτιρίου, που βρίσκεται επί της οδού Μητροπόλεως 47, για τη στέγαση 
υπηρεσιών του Δήμου όπως αυτό φαίνεται στις κατόψεις (2ου, 3ου, και 4ου ορόφου) 
των τοπογραφικών διαγραμμάτων που υπογράφονται από τον προϊστάμενο του 
τεχνικού τμήματος Δήμου Βέροιας Γεωργίου  Κωστούλα, αρχιτέκτονα - μηχανικό. 
 



 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 645 / 1996 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 

                ΤΑ ΜΕΛΗ 
Μ. Ποτουρίδης           Ο. Σιδηρόπουλος 
Κ. Βαφείδης                Χ. Παπαγεωργίου 
Α. Δελαβερίδης           Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 
 
 
 
 
      Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 
ΑΝΤΩΝΙΟΣ  ΜΑΡΚΟΥΛΗΣ 

Δ. Αδάμου                    Β. Τσίλης 
 Θ.Τέτος                       Γ. Χιονίδης 
Ε. Λελεκάκης              Δ. Ζαμάνης 
Κ. Πουλασουχίδης     Μ. Αδαλόγλου 
Π. Καρασαββίδου       Π.Αγαθαγγελίδης 
Κ. Γκαβαϊσές 
Α. Καραντουμάνης 
Λ. Τάκης 
 
 
 
 
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια  11 - 12 - 1996 
        Ο Δήμαρχος  

 
 
 
 
 

      ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 
 
 
 


